



www.cape-insurance.com

## Important Note

### English:

Before you submit the application, please read and save the contract-relevant documents. By confirming, you consent to the content of the contract in accordance with the Federal Data Protection Act.

#### **Waiver of basic advice (general insurance need):**

I have carried out this online comparison and application myself and chosen the tariff independently because I have a specific need. I receive a summary of the data I have provided and about the insurance product I have selected. I expressly waive the right to a personal basic consultation and advice on other insurance or financial products.

#### **Insurance cover:**

Insurance cover is only provided when the insurance application is accepted and confirmed by the insurer. Only the insurance cover specified in the insurance conditions applies. The benefits displayed in the performance comparison are updated to the best of our knowledge and belief, but the insurance contract is exclusively subject to the scope of benefits specified in the insurance conditions.

The law of the Federal Republic of Germany shall apply. Address of the supervisory authority: Federal Financial Supervisory Authority, Graurheindorfer Straße 108, 53117 Bonn.

#### **Notes on the credit check (for selected insurers):**

I consent to the insurer using address information, information on my previous payment behaviour and creditworthiness information based on mathematical-statistical methods using address data (surname, first name, date of birth and address) from infoscore Consumer Data GmbH (ICD), Rheinstraße 99, 76532 Baden- ity information based on mathematical-statistical methods using address data (surname, first name, date of birth and address) from infoscore Consumer Data GmbH (ICD), Rheinstraße 99, 76532 Baden-Baden. The consent can be withdrawn at any time with effect for the future.

### Deutsch:

Bevor Sie den Antrag abschicken, lesen und speichern Sie bitte die vertragsrelevanten Dokumente. Die Einwilligung nach dem Bundesdatenschutzgesetz wird durch Ihre Bestätigung Vertragsinhalt.

#### **Verzicht auf Basis-Beratung (genereller Versicherungsbedarf):**

Ich habe diesen Onlinevergleich und Antrag selber durchgeführt und den Tarif selbstständig ausgewählt, da ein konkreter Bedarf besteht. Ich erhalte eine Zusammenfassung der von mir angegebenen Daten und des von mir ausgewählten Versicherungsprodukts. Auf eine persönliche Basisberatung und Beratung zu anderen Versicherungs- oder Finanzprodukten verzichte ich ausdrücklich.

#### **Versicherungsschutz:**

Versicherungsschutz besteht erst dann, wenn der Antrag auf Abschluss der Versicherung vom Versicherer angenommen und bestätigt wurde. Es gilt nur der in den Versicherungsbedingungen angegebene Versicherungsschutz. Die im Leistungsvergleich angezeigten Leistungen werden nach bestem Wissen und Gewissen aktualisiert, für den Versicherungsvertrag gilt jedoch ausschließlich der in den Versicherungsbedingungen angegebene Leistungsumfang.

Es gilt das Recht der Bundesrepublik Deutschland. Anschrift der Aufsichtsbehörde: Bundesanstalt für Finanzdienstleistungsaufsicht, Graurheindorfer Straße 108, 53117 Bonn.

#### **Hinweise zur Bonitätsprüfung (bei ausgewählten Versicherern):**

Ich willige ein, dass der Versicherer zum Zwecke des Vertragsabschlusses, der Vertragsverwaltung und -abwicklung, der Personenidentifikation und bei Bedarf im Verlauf der aktiven Geschäftsbeziehung (z.B. im Schadenfall) Adressinformationen, Informationen zu meinem bisherigen Zahlungsverhalten und Bonitätsinformationen auf Basis mathematisch-statistischer Verfahren unter Verwendung von Anschriftendaten (Name, Vorname, Geburtsdatum und Anschrift) von der infoscore Consumer Data GmbH (ICD), Rheinstraße 99, 76532 Baden-Baden bezieht und nutzt. Die Einwilligung kann jederzeit mit Wirkung für die Zukunft widerrufen werden.